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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Isabella Lövin (MP)

2015/16:447 Avräkningar i framtiden

De två regeringspartierna har internt i regeringen kommit överens om att år 
2016 kan maximalt 30 procent av det svenska biståndet avräknas för 
flyktingmottagande i Sverige.

Möjligen skulle både biståndsaktörer och biståndsmottagare uppskatta mer 
långsiktiga utfästelser, som till exempel den att den rödgröna regeringen hoppas 
nå upp till enprocentsmålet igen under denna mandatperiod.

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Isabella Lövin vad 
gränsen är för avräkningar i budgetarna för år 2017 och framåt.

………………………………………
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